
Eerste sessie 2009

Geschreven door Marcel Mos

Waterweg 2009.

Het was donderdag middag 29-jan.
Paul en ik gaan een paar uurtjes vissen 
op de waterweg.

En dit werdt een leuke begin sessie van 2009.

  

Om 14:00 was Paul al klaar om te starten.
Ik kwam om 14:10 aan.
We hadden er beide uiteraard weer veel zin in.
En Paul had er ook een goed gevoel bij.

Na de boel te hebben opgezet.
En de hengels te hebben beaast en ingegooit
heb ik eerst even een bakkie koffie genomen.
En toen paul ze hengels verversen ging 
ben ik dat ook maar gaan doen.
En tot mijn verbazing draaide me linker hengel erg zwaar in.
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Geen beet gezien ...wel eerste gul op de kant.
Paul kreeg beet maar de vis schoot los 
met het binnen draaien.

Met de tweede keer verversen hing er gewoon
weer een gul aan me lijn.

Dat is een lekker begin zeg.
Geen beet op de hengels..wel al twee gullen.

Het was een lekkere zonnige dag maar 
de wind was erg koud.
Maar ik had de plu bij me en uit de wind
was het heerlijk vertoeven.

Het werdt een dag vol werken.
Veel beet.
En heel veel vis en onderlijnen verspelen.

Maar de sfeer zat er goed in.
En als er een vis binnen kwam was het een leuke gul.
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Paul zij nog tegen mij..neem nou 75 pieren inplaats van 50
Gelukkig heb ik naar hem geluisterd
anders was ik te kort gekomen.

Elke keer moesten we weer in actie komen.
Dus tijd om de kou te voelen kregen we niet.
Hier een mooie actie foto van Paul

En de tijd die we overhadden tussen door 
was voor koffie (thee voor de homo)
en genieten van de ondergaande zon taferelen.

We stonden meer bij de hengels als dat we op de stoel zaten.

Onder tussen kreeg Paul de gullen ook goed aan de kant.
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Paul had 8 mooie gullen.
En ik had er uiteindelijk ook 7 in de emmer.
Aan de waterkant de meeuwen blij 
gemaakt met de ingewanden.

En thuis na een dagje afsterven de boel gefileerd voor 
de kibbeling-eters die ons vaak bezoeken.

Al met al een hele goede start op zout van 2009.
Hoop dat er veel mooie sessie,s dit jaar mogen volgen.

Iedereen een goed visjaar.

Marcel Mos.
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